
Särskilt yttrande 

Tekniska nämnden 2023-08-29, § 157 

Slutrapport Hyllie Klimatkontrakt 

Tyvärr är slutrapporten väldigt tunn, många ord men ganska lite verkstad. 

Många av målsättningarna visade sig vara svåra att följa upp medan andra mål, t ex målet om att 
energiförsörjningen senast 2020 skulle bestå av 100% förnybar eller återvunnen energi redan på 
förhand var dömt att misslyckas. 

Vår slutsats blir att det inte alls blev vad man förväntade sig, att personalomsättningen varit hög och 
kontinuiteten låg, att resultatet inte står i paritet med kostnaderna och att många därför är besvikna. 

Till sist kan vi också konstatera att den stora uppföljningen skedde för 5 år sedan (2018) och att det 
därför inte är mer än rimligt att nu lägga slutrapporten till handlingarna. 
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